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Wij stellen u voor kennis te nemen van:
De beantwoording van de vragen d.d. 4 maart 2020, o.b.v. art. 45 reglement van orde ‘Goedkope 
stroom voor Zwollenaren’

1. Heeft het College kennis genomen van het artikel “Groene stroom levert Zutphenaren 
met een smalle beurs 120 euro op”?

Ja, dat heeft het college.

2. Is het college het met D66, de PvdA en GroenLinks eens dat een voor iedereen 
betaalbare en bereikbare energietransitie van groot belang is?

Ja, zie hiervoor het plan van aanpak Energietransitie en de nota Verkenning Betaalbare 
Energietransitie voor inwoners. Daarin staat dat wij het uitgangspunt hanteren dat de energietransitie 
haalbaar en betaalbaar moet zijn voor onze inwoners.

3. Is het College bereid om - eventueel samen met Blauwvingerenergie en anders Zwolse 
initiatieven -  met de Zutphense initiatiefnemers in gesprek te gaan over de wijze waarop 
zij dit project gerealiseerd hebben?

Het college vindt het een interessant initiatief. Blauwvinger Energie is een voor de hand liggende partij 
om dit initiatief nader te verkennen. Het college zal zich inspannen om Blauwvinger Energie te 
verbinden aan de initiatiefnemers in Zutphen, met de suggestie dit ook voor Zwolle uit te werken.

4. Is het college bereid om met het college van Zutphen in gesprek te gaan over de wijze 
waarop zij dit project gestimuleerd en gefaciliteerd hebben?

De verantwoordelijk wethouder Monique Schuttenbeld heeft hierover al contact gehad met wethouder 
Harry Matser van Zutphen. De wethouder van de gemeente Zutphen is enthousiast over het project. 
Het betreft hier geen gemeentelijk project, maar is een initiatief vanuit een energiecoöperatie.

5. Kan het college hierover in een informatienota voorafgaand aan de PPN richting de 
Zwolse raad terugkoppelen wat het project in Zutphen gedaan heeft en op welke wijze 
een vergelijkbaar project in Zwolle vorm zou kunnen krijgen?
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Er zijn geen middelen begroot binnen het programmabudget van de Energietransitie om dit als extra 
thema op te pakken. Het is logisch dat een cooperatie bekijkt of hier mogelijkheden voor zijn. Om die 
reden willen wij Blauwvinger energie vragen om de mogelijkheden te bekijken.
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